
PROTOKÓ Ł  NrV/2015 

z sesji Rady Gminy Świdwin 
odbytej w dniu 2 marca 2015 roku 

Stanradnych .................................................. 15 
Obecnych na sesji .......................................... 15 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.!. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządziegminnym otwarcia sesji dokona ła Pnewodmczą a Rady Gminy 
Pani Anna Olejniczak. 
Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwa ł . 
Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

• Pana Kazimierza Lechockiego— Wójta Gminy Świdwin 
• Panią  Joannę  AngHsz- Myszka- Zastępcę  Wójta 
• Panią  Halinę  Czaj kowskę  - Sekretarza Gminy 
• Panią  Renatę  Kamińskę  - Skarbnika Gminy 
• Pana Sebastiana Basiejko- Kierownika Referatu OKZiS 
• Panią  Annę  Pietrykę- Kierownika Referatu ROŚ  

Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokół  
z ostatniej sesji wy łożony był  do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. Radni w 
głosowaniu jawnym protokó ł  przyjęli jednogłośnie. 

Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek obrad podany by ł  
w zaproszeniach na sesj ę. Przewodnicząca poinformowała o drobnej omyłce z numeracj ą  
podpunktów w programie sesji. Uwag do proponowanego porządku nie wniesiono. Porządek 
przyjęto jednogłośnie. 



Porządek posiedzenia: 

1 .Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2.Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji; 

3.Przyj ęcie porządku obrad; 

4. Przedstawienie planu pracy Rady Gminy; 

5. Przedstawienie planu pracy Komisji Rewizyjnej i podj ęcie uchwały; 

6.Ustalenie ilości wiceprzewodniczących Rady Gminy Świdwin; 

a. Podjęcie uchwały ws. ustalenia ilości 

Wiceprzewodnicz ącego/Wiceprzewodnicz ących Rady Gminy Świdwin 

7.Wybór Wiceprzewodniczącego/Wiceprzewodnicz ących 

a. Zgłaszanie kandydatur na funkcj ę  Wiceprzewodnicz ącego Rady 

b. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 

c. Przeprowadzenie głosowania(tajne) 

d. Podjęcie uchwały ws. wyboru Wiceprzewodnicz ącego/Wiceprzewodnicz ących Rady 

Gminy Świdwin 

8.Interpelacje radnych 

9. Czas dla samorz44ów 

1O.Sprawozdanie Przewodnicz ących Komisji Rady Gminy oraz Wójta Gminy z prac 

w okresie między sesjami. 

11 .Podjęcie uchwał : 

- w sprawie przyj ęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierząt 

na terenie; 
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-w sprawie zmiany budżetu na rok 2015; 

-w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie 

Wojewódzkiej Policji w Szczecinie na pokrycie 

kosztów iiinkcjonowania Komendy Powiatowej Policji 

w Świdwinie 

1 2.Dyskusja 

13.Podziękowanie sołtysom w zawiązku z końcem kadencji 2011-2015 

14.Odpowiedzi na interpelacje; 

15.Wolne wnioski; 

16. Zakończenie; 

Ad.4. PRZEDSTAWIENIE PLANU PRACY RADY GMINY 

Pani Przewodnicząca poinformowała, ze na ostatniej sesji RG przedstawione zosta ły 
plany pracy poszczególnych Komisji sta łych i na ich podstawie stworzony zosta ł  
ramowy Plan Pracy RG Świdwin, który został  wysłany wraz z zaproszeniami na 
dzisiejszą  sesję . 
Uwag do planu pracy nie wniesiono. Plan pracy przyj ęto jednogłośnie. 

AD.5. PRZEDSTAWIENIE PLANU PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ I PODJĘCIE 
UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA PLANU PRACY I KONTROLI 
KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2015 r. 

Pani Agnieszka Tokarska-Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła plan 
pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

(plan pracy i kontroli stanowi za łącznik nr I do uchwały nr V/23/2015 RG Świdwin z 
dn. 02.03.2015 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 
na rok 2015 i jest dołączony do protokołu) 

Uwag do planu nie wniesiono. Pani Przewodnicz ąca poprosiła Panią  Sekretarz o 
odczytanie stosowanej uchwa ły. 



- uchwa ła nr V12312015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2015; 
(uchwała podjęta jednomyślnie) 

Ad.6.USTALENIE ILOŚCI WICEPRZEWODNICZĄCYCH RADY GMINY 
Ś  WID WIN 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie ze Statutem Gmin świdwin, 
spośród radnych wybiera si ę  od 1-3 wiceprzewodniczących. Na posiedzeniu Komisji 
łączonych w dn. 27 lutego 2015 r. Rada zadecydowa ła o ilości 1 
Wiceprzewodniczącego. O przedstawienie stosownej uchwa ły Pani Przewodnicząca 
poprosiła Sekretarz Gminy. 

Uchwała nr V12112015 w sprawie ustalenia ilo ści Wiceprzewodnicz ących Rady 
Gminy Świdwin 
(uchwałę  przyj ęto jednogłośnie) 

AD.7.WYBÓR WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY ŚWID WIN 

a. Zgłaszanie kandydatur na funkcj ę  Wiceprzewodnicz ącego Rady 

Pani Przewodnicząca poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatur. 

Zgłoszono 2 kandydatury: 
-Panią  Dorotę  Rakowską- wyraziła zgodę  na kandydowanie 
-Pana Henryka Micha- wyraził  zgodę  na kandydowanie 

b. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie kandydatur do Komisji. 
Zgłoszono: 
-Panią  Agnieszkę  Tokarską- wyraziła zgodę- obj ęła funkcj ę  Przewodniczącej Komisji 
Skrutacyjnej 
-Panią  Marie Siminiecką- wyraziła zgodę  
-Pan Marcin Serafin- nie wyrazi ł  zgody 
-Panią  Bożenę  Wieczorek- wyrazi ła zgodę  

Zarządzono 5 min. przerwy w celu przygotowania kart do g łosowania 

c. Przeprowadzenie g łosowania (tajne) 

Pani Przewodnicząca Agnieszka Tokarska poinformowała radnych o zasadach 

głosowania w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Świdwin. 

(zasady głosowania dołączono do protoko łu) 
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Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  o przedstawienie sylwetek radnych kandyduj ących 

na funkcj ę  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Świdwin. Przewodnicząca oraz 

większość  radnych przychyli ła się  do prośby. 

Poproszono Panią  Dorotę  Rakowską  o krótką  prezentacj ę : Obecnie jestem radną  z 

naszego okręgu. W poprzedniej kadencji nie by łam radna wcześniejsze 2 kadencje 

działałam również  w Radzie. W jednej z kadencji by łam zastępcą  Przewodniczącego, 

obecnego Pana Wójta. Działałam w Komisji Bud żetowej I w Komisji O światowej. 

Problematyka ich jest zbliżona. Pełniłam również  funkcj ę  Przewodniczącej lub 

Zastępcy Przewodnicz ącego Rady Rodziców w Szkole Podstawowej a pó źniej w ZS" w 

Lekowie. Moje dzia łania polegały przede wszystkim na kontakcie z lud źmi i ze 

społecznością, na przenoszeniu problemów szko ły, mieszka ńców na salę  obrad. 

Mieszka ńcy widz ą  co się  robi, kiedy jest kontakt z lud źmi. Jesteśmy przede wszystkim 

dla ludzi. 

Głos zabrał  Pan Henryk Mich: Zostałem wybrany do rady Gminy z okr ęgu nr 1 

Rusinowo. Jestem Radnym trzeci ą  kadencję. Prowadzę  działalność  gospodarczą. 

Pracowałem w Komisji O światy, Kultury i Sportu i Komisji Rolnictwa, Le śnictwa. 

Nastąpiło rozdanie kart do g łosowania i przeprowadzenie wyborów. Po czym Komisja 

Skrutacyjna udała się  na obrady. 

Przewodnicząca Pani Agnieszka Tokarska przedstawi ła wyniki głosowania. 

Pani Dorota Rakowska- 7 g łosów 

Pan Henryk Mich- 5 głosów 

Dwie karty oddano puste. Na trzeciej karcie skre ślono dwa nazwiska. 

Wiceprzewodniczaca Rady Gminy Świdwin została Pani Dorota Rakowska 

Protokół  Komisji Skrutacyjnej oraz karty g łosowania są  dołączone do protoko łu. 
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(L Podj ęcie uchwa ły wy. wyboru Wiceprzewodnicz ącego Rady Gminy Świdwin 

Pani Przewodnicząca poprosiła Sekretarz Gminy o odczytanie stosownej uchwa ły: 

V12212015 ws. wyboru Wiceprzewodnicz ącego/Wiceprzewodnicz ących Rady Gminy 

Świdwin 

(uchwała podjęta jednomyślnie) 

AD. S. INTERPELACJE RADNYCH 

Pani Agnieszka Tokarska poprosiła o wyjaśnienie sprawy budowy wodoci ągu 
między Rusinowem a Beitnem. Jaka firma wygra ła przetarg, na jakich warunkach by ł  
on ogłoszony i dlaczego wygra ła firma z droższą  ofertą? 

Ad.9. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Pani Maria Świątczak- prośba o wycięcie 4 drzew na odcinku od przystanku w 
Lekowie w kierunku Swidwina (teren starej mleczarni). Stare, przysychaj ące drzewa 
w trakcie wichury stwarzaj ą  niebezpieczeństwo dla osób korzystaj ących z pasa 
drogowego. Ponadto korzenie drzew mogą  zniekształcać  chodnik wyłożony z 
poibruku. 

Ad.10. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY 
ŚWID WIN ORAZ WÓJTA Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

Pani Agnieszka Tokarska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała w 
dn. 02.02.2015 Komisja spotkała się  ze Skarbnikiem Gminy w celu ustalenia planu 
pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 r. Natomiast spotkanie Komisji w dniu 
20.02.20 15 r. miało na celu podsumowanie działalności Komisji Rewizyjnej za 2014 r. 
Protokoły są  dostępne w Biurze Rady. 

Pan Tomasz Martul Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Le śnictwa, Ochrony 
środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa poinformował, że Komisja 
zebrała się  raz w dniu 19 lutego 2015 r. Tematem spotkania by ło omówienie spraw 
związanych z karą  ograniczenia wolno ści dozorowaną  przez sołtysów, oświetlenia 
oraz funduszu sołeckiego. 

Pani Anna Olejniczak Przewodnicząca Rady Gminy Świdwin poinformowała o 
posiedzeniu Komisji łączonych w dniu 27 lutego 2015 r. Przedstawiono: analiz ę  



funkcjonowania oraz plan dzia łania dla targowiska w „Moj rynek" w Krosinie na 

2015 r., Gminnej Hali Sportowej w Lekowie oraz plan imprez kulturalnych i 
sportowych na 2015 r. Omówione zostały również  projektu uchwał  na dzisiejszą  sesję . 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Wójta o zabranie głosu: 

Zadania realizowane przez Referat Infrastruktury w bieżącym okresie: 

- 05 lutego br. złożono poprawki do wniosku o p łatność  do projektu „Kolorowe przedszkola 

w gminie świdwin". Całkowita warto ść  zadania wyniosła 338 371,00z1. W ramach zadania 

kompleksowo wyposażono 4 oddziały przedszkolne oraz wybudowano 3 place zabaw przy 

szkołach w Bierzwnicy, Oparznie i Lekowie. Projekt by ł  realizowany w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał  Ludzki, Działanie 9.1.1 Zmniejszanie nierówno ści w stopniu 

upowszechnienia edukacji przedszkolnej. 

- pozytywnie zakończyła się  kontrola projektu pn. „Zagospodarowanie centrum Wsi w 

miejscowości Rogalino, gm. świdwin", przeprowadzona 29 stycznia br. przez Biuro kontroli 

projektów w Wydziale PROW. 05 lutego br. Gmina otrzymała informację  o przekazaniu do 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa zlecenia p łatności z tytułu realizacji tego 

zadania na kwotę : 12293,54z1 (refundacja poniesionych wydatków). 

- 18 lutego br. złożono uzupelnienia do wniosku o p łatność  pn. „Budowa rekreacyjnych 

placów zabaw w Be łtnie, Osowie i Ryeerzewku - gm. świdwin" - trwa weryfikacja. 

Całkowita wartość  zadania: 63152,29z1, koszty kwalifikowalne: 51549,02zł, wnioskowana 

kwota refundacji poniesionych wydatków: 41239,00z1. 

- 23 lutego br. Biuro kontroli projektów w Wydziale PROW przeprowadzi ło kontrolę  

realizacji zadania pn. „Budowa targowiska sta łego w miejscowo ści Krosino, gm. 

świdwin" realizowanego w ramach dzia łania 321 „Podstawowe us ługi dla gospodarki i 

ludności wiejskiej" Programu rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013. Kontrola 

zakończyła się  wynikiem pozytywnym. Wnioskowana kwota refundacji poniesionych 

wydatków to: 299981,00z1. 



- 23 lutego br. wysłano pismo o aneks dotyczący zadania pn.,,Budowa rekreacyjnego 

placu zabaw w miejscowo ści Przymiarki, gmina świdwin". Aneks dotyczył  zmiany 

terminu 

- złożenia wniosku o płatność  w związku ze zmianą  rozmieszczenia urządzeń  placu 

zabaw, wydłużeniem ogrodzenia i podziałem działki. 

- trwa przygotowanie wniosku o p łatność  do zadania z zakresu małych projektów Pn. 

„Budowa rekreacyjnego placu zabaw w miejscowo ści Przymiarki, gmina Świdwin" w 

ramach PROW. Warto ść  zadania: 20940,75z1 koszty kwalifikowalne: 17025,00A, 

wnioskowana kwota pomocy: 13620,00z1. 

- 24 lutego br. złożono poprawki do wniosku o płatność  do zadania pn. ,Zakup fabrycznie 

nowego, średniego samochodu ratowniczo-ga śniczego z funkcj ą  ograniczenia ska żeń  dla 

OSP Bierzwnica" w ramach Osi 4: Infrastruktura Ochrony Środowiska - Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego. Wnioskowana kwota 

refundacji poniesionych kosztów to 128 292,25 zł. 

- 25 lutego br. złożono wniosek o płatność  dotyczący zadania pn. „Promocja zdrowego 

trybu życia wśród mieszkańców Powiatu Świdwińskiego" realizowanego w ramach 

działania 413 Wdrażanie Lokalnych Strategii Rozwoju obj ętego Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Warto ść  projektu: 9206,00zł, koszty kwalifikowane: 

8669,46zł, wnioskowana kwota refundacji poniesionych kosztów: 6935,56z1. 

- opracowano kosztorys remontu budynku mieszkalnego wielorodzinnego Krosino 14 (pa łac). 

- Gmina Świdwin przystąpiła do projektu pt. „Równe szanse w zdrowiu - program 

profilaktyki i promocji zdrowia w Powiecie Świdwińskim", realizowane go przez 

Starostwo Powiatowe w Świdwinie. Projekt trwa od lutego br. do kwietnia 2016r. W 

ramach projektu badaniami medycznymi planowane jest obj ęcie 17000 mieszkańców 

powiatu, którzy wype łnią  ankiety - dla dzieci przewidziano: badania stomatologiczne, 

alergologiczne, dla dorosłych - badania dotycz ące układu pokarmowego (np. badania 

laboratoryjne, gastroskopia, kolonoskopia). 

Zadania realizowane przez Referat Rolny i Ochrony Środowiska w bieżącym okresie: 
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- 	Rolnictwo i mienie komunalne 

Wydano: 

a) 11 zaświadczeń  z planu o zagospodarowaniu przestrzennym, 

b) 7 zaświadczeń  dla rolników, 

c) 19 decyzji zezwalaj ących na wycinkę  drzew i krzewów, 

d) prowadzone są  2 postępowania administracyjne w sprawie podziału nieruchomo ści 
rolnych, 

e) wydano 2 decyzje rozgraniczenie, 

1) zakończone zostało postępowanie administracyjne w sprawie nałożenia kary 
pieniężnej za usunięcie drzew bez wymaganego zezwolenia. Na łożona została kara w 
wysokości 2 74.365,46 zł  która będzie płatna w 5 rocznych ratach płatnych do 31 
czerwca 

g) podpisano umowę  na dzierżawę  nieruchomości rolnej w Rogalinie, umowa została 
zawarta na okres 5 lat, 

h) w wyniku przetargu wyłoniono dzierżawcę  na dzierżawę  gruntu rolnego w Świdwinie 
przy ul. Spółdzielczej, umowa zostanie podpisana na okres 1.5 roku, 

i) przetargi na sprzedaż  nieruchomo ści rolnej w Kluczkowie, lokalu GOPS oraz budynku 
GZGK zakończyły się  wynikiem negatywnym z powodu braku oferentów. 

Przez ca ły miesiąc luty referat rolny i ochrony środowiska przyjmował  od rolników 
wnioski na zwrot podatku akcyzowego. Przyj ęto do realizacji 250 wniosków. W 
chwili obecnej naliczane są  kwoty zwrotu podatku akcyzowego. Wyp łata podatku 
nastąpi w kwietniu, 

1. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami 

1. Prowadzonych jest 5 postępowań  o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla 4 przedsi ęwzięć  polegają ych na budowie instalacji 
fotowoltaicznych na działkach położonych w obrębie Cieszyno, Smardzko i Przybys ław 
gm. Świdwin oraz jedno dla przedsięwzięcia polegającego na budowie farmy wiatrowej 
w Bierzwnicy. 

2. Wydano 2 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach bez potrzeby przeprowadzania 
oceny oddziaływania na środowisko dla przedsięwzięć  polegających na budowie 
instalacji fotowoltaicznych obręb Przybysław i Świdwinek 

3. Nadano 1 nowy numer porządkowy dla nieruchomo ści położonej w miejscowo ści 
Bystrzynka. 

4. Przyjmowane są  wnioski o dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej na realizacj ę  zadania w zakresie usuwania odpadów 



zawierających azbest. Wnioski można było składać  do końca lutego (do tej pory z łożono 
10 wniosków). 

5. Przygotowano projekt „Programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Swidwin w 2015 r." Program uchwalany jest 
corocznie do dnia 31 marca. 

6. Wydano 1 decyzj ę  odmowną  w sprawie umorzenia opiaty za gospodarowanie odpadami. 

7. Na bieżąco przyjmowane są  deklaracje dot. odbioru odpadów. 

8. Trwa przygotowanie „analizy stanu gospodarki odpadami za 2014 rok." Analiza zostanie 
zamieszczona na BlP Urzędu Gminy Świdwin do końca kwietnia. 

9. Udzielono odpowiedzi na 4 wnioski dot. informacji publicznej z zakresu ochrony 
środowiska. 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Kultury, Zdrowia i Sportu w bieżącym 
okresie 

• Organizacja dowozu uczniów niepe łnosprawnych z terenu gminy Świdwin do Szkoły 
Specjalnej w Swidwime i Sławoborzu, 

• Bieżąca obsługa Gminnej Hali Sportowej w Lekowie, świetlic oraz bibliotek 
gminnych, zaopatrzenie w opa ł, drobne naprawy i zakupy 

• Przygotowanie Zebrań  Sprawozdawczo-Wyborczych Gminnych Klubów Sportowych: 

- 23.01.2015 - Huragan Bierzwnica 

- 19.02.2015 - UKS Rega Bierzwnica 

- 28.02.2015 - GLKS Jedno ść  Łąkowo 

Ogłoszenie otwartego konkursu ofert na wspieranie wykonanie zadania publicznego 
z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu w okresie od 09 marca do 30 
czerwca 2015 r. 

• udział  w imprezach okoliczno ściowych z okazji dnia babci i dziadka 

• przygotowanie sprawozda ń  z dotacji celowych dla Kuratorium O światy w Szczecinie 

• analiza i przygotowanie sprawozdania z średniorocznych wynagrodzeń  nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego ( RIO, Zwi ązki Zawodowe, Rada 
Gminy), wypłacono nauczycielom mianowanym w ZS w Bierzwnicy - 1237,09z1 
a ZS w Lekowie stażyści - 3731,93 zł  „ mianowani - 5310,50zł ., łączna kwota do 
wypłaty: 10279,52 

• Organizacja Turniejów: 

- Mistrzostwa Powiatu w pi łce ręcznej dziewcząt w ramach Gimnazjady 
201412015 - 16.02.2015 r. 

-Halowy Turniej w Piłce Nożnej kat. „ORLIKA"- 2 1.02.2015 

„OJ 



-Halowym Turnieju w Pi łce Nożnej o Puchar Wójta Gminy Świdwin - 22.02.2015 

-Halowy Turniej w Puce Nożnej kat. „M łodzika" - 28.02.20 15 

o Przygotowanie sprawozda ń  GUS K-03, K-07, KFT-1, KFT-OB./a 

Ponadto Pan Wójt poinformowa ł , że została zgłoszona na policj ę  dewastacja budynku 

po szkole w Rusinowie. Osoba odpowiedzialna za sprzątanie zdemontowała wszystkie 

kaloryfery, lampy, powycinane zosta ły kable. Jako, ze by ł  to pracownik naszej gminy, 

dostał  on wypowiedzenie w trybie dyscyplinarnym. 

AD.!!. PODJĘCIE UCHWAL 

O przedstawienie projektu uchwa ły została poproszona Pani Sekretarz oraz Pani ą  
Skarbnik: 

-uchwała nr V/2412015 w sprawie przyj ęcia programu opieki nad zwierz ętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierząt na terenie gminy Świdwin 

(uchwałę  podjęto; 14 glosów „za", 1- „wstrzymuj ący się") 

- uchwała nr V/25/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Komendzie Wojewódzkiej Policji w Szczecinie na pokrycie kosztów 

funkcjonowania Komendy Powiatowej Policji w świdwinie 

(uchwałę  podjęto; 14 g łosów za", 1- wstrzymuj ęcy się") 

-uchwała nr V/2612015 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2015 r. 

(uchwalę  podjęto; 14 głosów za", 1- wstrzymuj ący się") 

AD. 12. DYSKSJA 

Brak 
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Ad.13. PODZIĘKOWANIE SOŁTYSOM W ZWIĄZKU Z KOŃCEM KADENCJI 
2011-2015 

Z rąk Przewodniczącej Rady Gminy oraz Wójta Gminy Świdwin sołtysi odebrali 
podziękowania oraz kwiaty. 

Pan Lech Lipka w imieniu sołtysów podziękował  Kierownictwu oraz pracownikom Urz ędu 
za współpracę  w mijającej kadencji. Specjalne podzi ękowania za owocną  współpracę  zostały 
złożone na ręce Pani Renaty Kanii ńskiej- Skarbnik Gminy. 

Ad.7. 
Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę, po której powtórzono wybór 
Wiceprzewodniczącego, gdyż  uchwała nr V/22/2015 RG Swidwin w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego RG Świdwin została podjęta niezgodnie z przepisami prawa. Z uwagi 
na nie osiągnięcie większości bezwzględnej w pierwszej turze wyborów, żaden z kandydatów 
nie osiągnął  wymaganych 8 głosów. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w pierwszej kolejno ści należy w/w uchwałę  uchylić  
a następnie podj ąć  uchwałę  właściwą  przy zachowaniu bezwzględnej większości głosów. 

Uchwała V12712015 - w sprawie uchylenia uchwa ły nr V12212015 RG Świdwin z dn. 
2 marca 2015 r. w sprawie Wyboru Wiceprzewodnicz ącego RG Świdwin. 
(uchwa ła pod]ęta jednog łośnie) 

Pani Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczyta ła protokół  z drugiego głosowania. 
Wynik powtórnych wyborów przedstawiaj ą  się  następująco: 
- 	Pani Dorota Rakowska- 9 g łosów 
- 	Pan Henryk Mich- 5 głosów 
Jedna karta została oddana pusta. 
Stwierdzono. że Wiceprzewodnicz ącą  RG została wybrana Pani Dorota Rakowska 
(protokó ł  Komisji Skrutacyjnej dołączono do Protokołu głównego) 

Pani Sekretarz odczytała kolejną  uchwałę : 
uchwała nr V12812015 w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz ącego RG Świdwin 
(uchwał  podjęta jednogłośnie) 

Ad.14.ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Pan Wójt ustosunkował  się  do pytania radnej Agnieszki Tokarskiej mówiąc, iż  temat 
poruszony i wyjaśniony został  na IV/2015 Sesji Rady Gminy Świdwin. Powtarzając, 
dopuszczono się  uchybień  proceduralnych stąd umowa została rozwiązana. Członkowie 
Komisji Przetargowej z łożyli stosowne wyjaśnienia, które można uznać  za zadowalające. 
Sprawa jest już  zamknięta. Uchybienia dotyczyły SWIZ-u. Nie zostały do końca zastosowane 
określone w zamówieniu publicznym kryteria. 

Na wniosek sołtys Marii Świątczak Wójt odpowiedział , że zwróci się  ze sprawą  do 
Powiatowego Zarządu Dróg. 
Ad. 15 WOLNE WNIOSKI 
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Radny Krzysztof Kaszuba zapytał  czy od decyzji Marszałka (w kwestii rozwi ązania umowy 
o dofinansowanie budowy wodoci ągu Bełtno- Rusinowo) nie przys ługiwało nam odwołanie 
do Sądu? 

Wójt odpowiedział , że decyzja o rozwiązaniu była już  ostateczna. Sprawa by ła badana 
wcześniej przez zarówno Urz ąd Zamówień  Publicznych jak i Biuro prawne PROW, decyzja 
wydana przez Urząd Zamówień  Publicznych była negatywna i dlatego te ż  były przekroczone 
pewne terminy okre ślone. To pozbawia Gminę  prawa wniesienia odwołania do Sądu. Urząd 
Zamówień  Publicznych uchyli ł  a Urząd  Marszałkowski podtrzymał  to uchylenie w mocy. 
Wygrała oferta droższa a nie najtańsza a w zamówieniu publicznym by ło 100 % ceny. 
Badający sprawę  Urząd uznał , że jest to istotne naruszenie przepisów prawa. Podsumowuj ąc 
Gmina wyłożyła na inwestycj ę  własne pieniądze i nie otrzymała zwrotu. 

Radny Ryszard Pawlonka zapytał  w jakim czasie przyszło rozwiązanie umowy? PROW 
powinien uczynić  to w okre ślonym terminie. Radny doda ł, że podobno zostało to uczynione 
po terminie i chciałby zweryfikować  czy to prawda. 

Wójt odpowiedział , że informacja o rozwiązaniu umowy przyszła 22 grudnia 2014 r. Jak by ło 
to procedowane wcze śniej Wójt nie potrafi ł  powiedzieć. Jest to sprawa, która dotyczy roku 
2013. Obecno ść  Wójta u Marszałka Rzepy jak i Dyrektora PROW-u była jednoznaczna. 
Urząd Marszałkowski czy PROW nie może w związku z popełnionymi uchybieniami ze 
strony Gminy finansować  tej inwestycji. 

Radna Agnieszka Tokarska zapytała kto zajmował  się  wnioskiem i kto jest odpowiedzialny 
za uchybienia? 

Wójt odpowiedział , że za przeprowadzone post ępowanie przetargowe odpowiada kierownik 
jednostki czyli Wójt. 

Pan Lech Lipka złożył  życzenia imieninowe dla Pana Wójta. 

Pani Sekretarz poinformowała, ze od 1 marca br. weszła w życie nowa ustawa o ewidencji 
ludności i dowodach osobistych. Nowe oprogramowanie pod nazw ą  „Źródło". Jest stale 

udoskonalane i pojawiaj ą  się  problemy wjego funkcjonowaniu, stad prośba o wyrozumiałość  

Pani Przewodnicząca przekazała również  informacj ę  o organizowaniu przez Kancelari ę  
Prezydenta cyklu spotkań  z aktywistkami- kobietami, działającymi na rzecz lokalnej 

społeczności, z okazji 25-1ecia samorządów w Polsce. Na jedno z takich spotka ń  została 

zaproszona radna Iwona Piotrowicz. 

Na tym protokół  zakończono 

Protokołowała 

Joanna Pałęga 

Przewodnicząca Rady 
74 c 

mgrLAnna  Olejniczak 
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